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Aleksandra Sawczyn 
z Marsza ek
uczennica I LO 
w Ostrzeszowie
 
W Grabowie i okolicach, niestety, 

nie ma miejsc, w których m odzie  
mog aby si  spotka , usi  i poroz-
mawia . Uwa am, e nowy burmistrz 
powinien zwróci  na ten problem uwa-
g  i si  nim zaj . Sam jest m ody, wi c 
raczej zrozumie takie potrzeby i sprawi, 
e nasza gmina b dzie bardziej otwarta 

na m odo .
Kolejn  wa n  rzecz  s  chodniki, 

a raczej ich brak... W Marsza kach, 
gdzie mieszkam, rzadko gdzie zobaczy 
si  cie k  dla pieszych, cz sto jeste-
my zmuszeni porusza  si  poboczami 

jezdni. Nie wspominaj c ju  o trasach 
dla rowerzystów…

W samych Marsza kach zupe nie 
nic si  nie dzieje, nie ma nic takiego, 
co by zainteresowa o. Osoby m ode 
uciekaj , wie  tak naprawd  wegetuje. 
Chcia abym, by nowy burmistrz zwróci  
uwag  nie tylko na sam Grabów, ale 
równie  na otaczaj ce miejscowo ci.

Powinien zaj  si  równie  gra-
bowsk  szko , poniewa  z tego, co mi 
wiadomo, nie dzieje si  tam za dobrze. 
Nie mam tu na my li poziomu naucza-
nia, ale wszelkiego rodzaju zaj cia 
dodatkowe i rozrywki dla uczniów.

Gra yna Kowalczyk 
z Rogaszyc 
rencistka

Jestem mieszkank  Rogaszyc i do 
nowego burmistrza mam bardzo kon-
kretn  i sprecyzowan  pro b . Chcia a-
bym, eby w ko cu zosta a doko czona 
droga w Parcelach numer 1. Przez 20 
lat w adze nie by y w stanie wykona  
250 metrów asfaltu. Co chwila zg asza-
li my to poprzedniemu burmistrzowi 
i niestety nigdy nie doczekali my si  
odzewu i dzia a  w tym kierunku. Od 
lat chodzimy po kamieniach i dziurach, 
gdy przychodzi zima, to nie mo na 
w ogóle tamt dy przejecha , auta tr  
podwoziem, a piesi grz zn  w zaspach 
i koleinach.

Przyda by si  równie  chodnik na 
trasie wiod cej do szko y, poniewa  
w tej chwili dzieci musz  porusza  
si  poboczem, co jest bardzo niebez-
pieczne.

Posiadamy sal , gdzie mo na stwo-
rzy  klub dla m odzie y i dzieci. W tej 
chwili nie ma takiego miejsca, w któ-
rym mogliby si  spotka  i bezpiecznie 
wspólnie sp dzi  czas. Wszyscy siedz  
w domach przed komputerami albo 
wyje d aj  do wi kszych miejscowo ci.

Pr nie dzia a u nas Ko o Gospody  
Wiejskich i by oby dobrze, gdyby my 
otrzymali chocia  toi-toie, poniewa  
nie ma tam, niestety, nawet toalety. Nie 
oczekuj  pieni dzy na jakie  wi ksze 
remonty, ale na takie podstawowe za-
opatrzenie.

Adam Cempel 
z gminy Mikstat 
bezrobotny

Temat oczekiwa  powyborczych 
jest raczej trudny. Najpierw nale a-
oby si  zastanowi , co zosta o zro-
bione, a co nie.

W Mikstacie nie by o wyboru, po-
niewa  zg osi  si  tylko jeden kan-
dydat. Jednak burmistrz sprawowa  
si  jak do tej pory bardzo dobrze 
i oczekuj , e przez kolejne 5 lat 
równie  b dziemy z niego tak samo 
zadowoleni. Musi kontynuowa  swoj  
dotychczasow  prac , bo najgorsze, 
co móg by teraz zrobi , to spocz  
na laurach.

Moim zdaniem nowe w adze po-
winny zaj  si  przede wszystkim 
drogami - i nie mam tu na my li wysy-
pania t ucznia i ubicia, ale gruntowne 
remonty, tak, by rzeczywi cie je dzi o 
si  bezpiecznie. Oczywi cie, ju  si  
co  dzieje i bardzo mi si  to podoba.

Nie mam adnych wi kszych 
oczekiwa  co do burmistrza i roz-
woju naszej gminy. Wed ug mnie jest 
dobrze, w adza o nikim nie zapomi-
na - zaj cia dla seniorów, m odzie y, 
udogodnienia dla niepe nospraw-
nych, nowe chodniki i remonty dróg - 
oby tak dalej. 

Mateusz Sici ski 
z Kaliszkowic Kal.
stra ak OSP 

Mieszkam w gminie Mikstat - u nas 
burmistrz si  nie zmieni , mi dzy inny-
mi dlatego, e ludzie s  zadowoleni 
z tego, jakim jest w odarzem.

Jestem stra akiem-ochotnikiem, 
wi c oczywiste jest, e w a nie dzia a  
w tym kierunku oczekiwa  b d  w no-
wej kadencji. Chcia bym, by burmistrz 
zwraca  wi cej uwagi na nasze potrze-
by. Staramy si  pomaga  ludziom, a do 
tego wymagany jest odpowiedni sprz t. 
Oczywi cie nie mo emy narzeka  na 
poprzedni  kadencj  - otrzymali my 
do  nansowanie na nowy wóz oraz 
rozbudow  remizy, za co jeste my 
bardzo wdzi czni. Przyda by si  jednak 
jeszcze jeden nowy samochód, tym 
razem wi kszy.

Dobrym pomys em by oby zorga-
nizowanie ró nego rodzaju szkole  dla 
m odych ludzi, by byli w stanie dosta  
prac  tu, na miejscu. Niestety, wiele 
osób, by zarobi , wyje d a za granic  
lub do wi kszych miast.

Chcia bym, eby w ca ej gminie 
odbywa y si , tak jak dawniej, festy-
ny i imprezy. Jak by em dzieckiem, 
to naprawd  wiele si  dzia o, teraz 
ucich o. Takie spotkania zawsze in-
tegruj  mieszka ców i pozwalaj  si  
lepiej pozna .

W samym Mikstacie by oby do-
brze, jakby powsta o miejsce, w któ-
rym m odzie  mog aby si  spotka . 
Np. klub z grami, zarówno z x-boxami 
i tym podobnymi, jak i planszówkami 
oraz karciankami.

Bronis aw Podjuk 
z Olszyny
prowadzi w asn  
dzia alno  gospodarcz  

Nie znam osobi cie nowego bur-
mistrza gminy Ostrzeszów, wi c trudno 
mi si  na jego temat wypowiedzie . 
Jest m ody i w a nie powiewu tej m o-
do ci oczekuj . Ma pi  lat na to, by 
pokaza , jakim jest cz owiekiem i w 
jaki sposób b dzie rz dzi . Obieca  
mo na wszystko, ale zobaczymy, jak 
b dzie z dzia aniem.

Chcia bym, eby nowy burmistrz 
zaj  si  udogodnieniami dla osób 
niepe nosprawnych, szczególnie przy 
budynkach u yteczno ci publicznej. 
Nie wsz dzie s  rozwi zania u atwia-
j ce poruszanie si  np. osobom na 
wózkach inwalidzkich.

Kolejnym problemem, który powi-
nien zosta  „za atwiony”, jest przebieg 
planowanej w najbli szych latach drogi 
S11. Mieszkam w Olszynie i wszyscy 
mieszka cy boj  si , jak to b dzie 
wygl da o. Nowy burmistrz musi od-
powiednio zadzia a  - tak, by trasa ta 
nie przechodzi a bezpo rednio przy 
zabudowaniach, oczywi cie o ile jest 
to w ogóle mo liwe. Obiecano nam 
ekrany akustyczne, ale one nie zlikwi-
duj  zanieczyszcze  i ca ego ha asu.

Nale y równie  zadba , by m odzi 
ludzie st d nie wyje d ali. Trzeba si  
zastanowi , czego im brakuje i co im 
mo na zaproponowa , by chcieli zo-
sta .
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